
Kłobucka, dnia 19 lipca 2022 r.  

Rada Miejska w Kłobucku 
Komisji Budżetu, Finansów, 
Handlu, Usług i Ochrony Środowiska 

 

Protokół nr 7/2022 

Obrady rozpoczęto 19 lipca 2022 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:20 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Józef Batóg 
2. Angelika Borowiecka-Idziak 
3. Mirosław Cieśla 
4. Ewelina Kotkowska 
5. Jerzy Kulej 
6. Tadeusz Praski 
7. Janusz Soluch 
8. Tomasz Wałęga 
9. Marcin Wojtysek 
10. Mateusz Woźniak 

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum. 
 
Przewodniczący Komisji M. Wojtysek otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie z 
listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. 

2. Zmiany w porządku obrad. 
 
Nie zgłoszono. 
 
3. Przyjęcie protokołu Nr 6/2022 z posiedzenia Komisji w dniu 14.06.2022 r. /projekt protokołu 

został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP bip.gminaklobuck.pl/  

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr 6/2022 z posiedzenia Komisji w dniu 14.06.2022 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/ .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 



Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Józef Batóg, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 
BRAK GŁOSU (4) 
Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla 

NIEOBECNI (2) 
Ewelina Kotkowska, Mateusz Woźniak 
 
4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 
2022. 
 
Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. 
 
Radny J. Soluch zapytał, o planowane prace przy ZSP w Kamyku? 

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, że na ten moment wprowadzany jest wkład własny.  

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek zapytał, czy zwiększenie środków na zadanie 
dotyczące ul. Topolowej w Łobodnie jest przeznaczone na projekt czy modernizację? 

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, że na projekt w związku z powstaniem dodatkowych 
kosztów tj. podziałów geodezyjnych dodatkowych działek. 

Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na 
rok 2022.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, Janusz 
Soluch, Marcin Wojtysek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tomasz Wałęga 
BRAK GŁOSU (2) 
Ewelina Kotkowska, Mateusz Woźniak 
 
5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kłobuck na lata 2022-2032. 
 
Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. 
 
Radny J. Kulej zapytał, co będzie wykonane na ul. Cielebana? 

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, że odwodnienie i sieć wodno-kanalizacyjna. 



Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kłobuck na lata 2022-2032.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, Janusz 
Soluch, Marcin Wojtysek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tomasz Wałęga 
NIEOBECNI (2) 
Ewelina Kotkowska, Mateusz Woźniak 
 
6. Sprawy różne. 
 
7. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
 

  

Przewodniczący Komisji 
Marcin Wojtysek 

  

 
Przygotował(a): Magdalena Kuczera 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


